
 

 

 

Výsledek kontroly nakládání s odpady ze dne 16. 1. 2022 
Dne 16. 1. 2022 proběhla první kontrola odpadových nádob po zavedení nového systému odpadového 

hospodářství města. Kontrola proběhla na obou sídlištích, kde došlo k přechodu z týdenního na čtrnáctidenní 

interval svozu odpadů, který byl v minulosti nastaven u rodinné bytové zástavby. Odpadové nádoby byly po 

dohodě se zástupci bytových domů opatřeny zámky, aby odpadové nádoby sloužily výhradně obyvatelů bytových 

domů.  

Velmi pozitivním zjištěním je, že naprostá většina bytových domů díky zlepšenému přístupu k třídění přechod na 

14denní interval zvládla, za což jim patří poděkování. Pevně věříme, že obyvatelé sídlišť  budou i nadále postupovat 

v otázce snižování množství směsného odpadu minimálně stejně odpovědně jako během prvního 14denního 

intervalu. 

 Pouze v jednom případě z 15 odpadových nádob 1100 l rozmístěných na sídlištích kapacita odpadové nádoby 

nestačila a vedle nádoby se  objevily pytle s odpadem. Tyto pytle  umístěné mimo nádobu tak nebyly v odvezeny.   

Z kontroly odpadové nádoby je patrné, že řada občanů bytových domů, ke kterým odpadová nádoba patří, má 

v oblasti třídění odpadu opravdu velké rezervy. Počet obyvatel připadající na tuto odpadovou nádobu se nijak 

nevymyká z počtu obyvatel připadající na ostatní odpadové nádoby na sídlištích, které první čtrnáctidenní interval 

svozu zvládli. Obyvatelé těchto bytových domů byli upozorněni na nežádoucí stav včetně opatření, které budeme 

muset přijmout, pokud se stav nezlepší. 

Děkujeme všem obyvatelům, kteří se zapojili do třídění svého komunálního odpadu. Aktivně tak přispívají 

k naplňování cílů, které městu ukládá nový zákon o odpadech. Pomáhají nám všem, abychom místní poplatek za 

likvidaci komunálního odpadu zachovali sociálně únosný a nebyli nuceni cenu za likvidaci odpadů v nadcházejících 

letech dramaticky zvyšovat. Současné nám pomáhají chránit životní prostředí a přispívají k trvale udržitelnému 

využívání přírodních zdrojů.  

Stav odpadových nádob u některých bytových domů byl velmi dobrý, odpadové nádoby byly dva dny před 

provedením svozu naplněny pouze z poloviny. Již nyní je zřejmé, že tyto bytové domy, které si vzaly třídění 

vyprodukovaného komunálního opadu ze svých domácností za své, a i nadále budou pokračovat v nastaveném 

trendu, budou moci v budoucnu uvažovat o přechodu na menší odpadovou nádobu 660 l. Tím by dosáhly na 

výrazně nižší hodnoty ročního poplatku z kapacity odpadové nádoby na osobu.  

V mnoha odpadových nádobách je, ale stále prostor pro zlepšení, což dokládá pořízená fotodokumentace.  

Za největší přestupky v nakládání s odpady v souladu s hierarchií odpadového hospodářství považujeme 

netřídění skla, kovů, plastových PET lahví, tetrapaků a papíru. Všechny tyto suroviny lze opakovaně využít, tím 

dochází k trvale udržitelnému využívání přírodních zdrojů.  Za všechny tyto komodity by město inkasovalo 

odměnu od společnosti EKO-KOM, kdyby s nimi bylo naloženo v souladu s hierarchií odpadového 

hospodářství a byly uloženy do odpadových nádob na tříděný odpad.  Tím, že tyto komodity skončily ve 

směsném komunálním odpadu nejen, že město nezíská odměnu, ale zaplatí za jejich likvidaci. Nevytříděné 

suroviny budou uloženy na skládce komunálního odpadu, nás všechny ve městě bude jejich likvidace stát 

nemalé finanční prostředky a tyto obnovitelné zdroje již nikdo nevyužije k recyklaci a opětovnému zpracování. 

Závěrem všechny touto cestou znovu prosíme, aby svůj vyprodukovaný komunální odpad velmi odpovědně třídili. 

Jen na nás všech záleží, jak vysoký poplatek za likvidaci svých komunálních odpadů v budoucnu zaplatíme. 

TŘÍDIT MÁ SMYSL! DĚKUJEME! 



 

 
 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

Srovnání odpadových nádob 

Stav kontejneru k 16. 1. 2022 44 osob, kde se třídit daří                  

 

 

 

 

 

 

                 

 

     

                                       

 

                    
Stav kontejneru k 16. 1. 2022  42 osob, kde se prozatím třídit nedaří                  

 

 


